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PROTOKÓŁ NR 14/12

ze wspólnego posiedzenia Komisji ds. spraw Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM w Augustowie

i Komisji Budżetu i Finansów RM w Augustowie

z dnia 29 października 2012 r.

Obecni członkowie Komisji – wg załączonych list obecności.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

- Pan Kazimierz Kożuchowski – Burmistrz Miasta Augustowa,

- Pani Izabela Piasecka – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa,

- Pani Monika Podziewska – Skarbnik Miasta,

- Pani Halina Poźniakowska – trenerka zespołu ludowego „Bystry”.

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Augustowie 
w sprawie:

a) podziału Gminy Miasta Augustów na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym;

b) zmiany w Statucie Miasta Augustowa;

c) zmian budżetu miasta na 2012 r.,

d) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2012 – 2023;

e) sporządzania i realizacji budżetu w układzie zadaniowym,

f) bonifikaty od ceny sprzedawanej nieruchomości;

g) bonifikaty od ceny sprzedawanej nieruchomości;

h) bonifikaty od ceny sprzedawanej nieruchomości;

2. Sprawy różne.

3. Omówienie działań Komisji ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM podjętych w okresie wakacyjnym.

Wspólne posiedzenie Komisji do spraw Rodziny, Edukacji, Zdrowia 
i Spraw Społecznych RM i Komisji Budżetu i Finansów RM otworzyła Pani Anna Maria Szałwińska – Przewodnicząca Komisji do spraw Rodziny, Edukacji,
Zdrowia i Spraw Społecznych RM w Augustowie.

Zapoznała obecnych z proponowanym porządkiem posiedzenia, który został przyjęty.

Ad. pkt 1a

Pan Kazimierz Kożuchowski – Burmistrz Miasta omówił projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Miasta Augustów na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic
i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym.

W wyniku dyskusji i przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja Budżetu i Finansów RM wyraziła pozytywną opinię na temat uchwały w ww. sprawie 4
głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

W wyniku dyskusji i przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM wyraziła pozytywną opinię na
temat uchwały w ww. sprawie 5 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Ad. pkt 1b

Pan Kazimierz Kożuchowski – Burmistrz Miasta omówił projekt uchwały w sprawie zmiany w Statucie Miasta Augustowa.

Pani Radna Anna Urban stwierdziła, że nie zgadza się na zmiany 
w Statucie zaproponowane w projekcie uchwały, polegające na tym, aby Komisja Rewizyjna RM liczyła 7 członków w sytuacji, gdy pozostałe komisje Rady
Miejskiej są 6 – osobowe. Pani Radna stwierdziła, że Radni z Klubu „Przedsiębiorców” mają 3 przedstawicieli w Komisji Rewizyjnej oraz z Klubu PO – 2
przedstawicieli. Dobrowolna rezygnacja 1 osoby z ww. Klubów wydaje się jedynym rozwiązaniem, aby zwolnić miejsce Klubowi, który nie posiada swojego
przedstawiciela w Komisji Rewizyjnej. Pani Radna stwierdziła, że chciałaby również poznać opinie pozostałych Klubów Radnych Rady Miejskiej w tej sprawie.

Ad. pkt 1c

Pani Monika Podziewska – Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2012 r.

W wyniku dyskusji i przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja Budżetu i Finansów RM wyraziła pozytywną opinię na temat uchwały w ww. sprawie 3
głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się.

W wyniku dyskusji i przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM wyraziła pozytywną opinię na
temat uchwały w ww. sprawie 3 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się.

Ad. pkt 1d

Pani Monika Podziewska – Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2012 –
2023. Pani Skarbnik zwróciła uwagę, iż wszystkie zmiany w budżecie powodują pogorszenie wskaźników zapisanych w Wieloletniej Prognozie Finansowej.

Pan Kazimierz Kożuchowski – Burmistrz Miasta powiedział, że korzystanie z każdej możliwości pozyskania środków finansowych z zewnątrz na realizację
inwestycji nie jest najlepszym działaniem, ponieważ należy pamiętać o konieczności wniesienia wkładu własnego. Korzystając ze środków finansowych bez
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inwestycji nie jest najlepszym działaniem, ponieważ należy pamiętać o konieczności wniesienia wkładu własnego. Korzystając ze środków finansowych bez
ograniczeń można doprowadzić do zadłużenia się, z którym trudno będzie sobie poradzić. Pan Burmistrz podał przykład gminy Nowinka, która zrealizowała wiele
inwestycji, ale teraz boryka się z olbrzymim długiem.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz stwierdziła, że oczywiście nie powinno się sięgać po pieniądze zewnętrzne bez żadnych ograniczeń, ale powinno się jednak
po nie sięgać i realizować inwestycje, które przyczynią się do rozwoju Miasta zapewnią nowe miejsca pracy.

Pani Izabela Piasecka – Zastępca Burmistrza Miasta powiedziała, że Komisja Rozwoju miasta Augustowa wypracowuje konkretne propozycje, które będzie
można wziąć pod uwagę planując kolejne inwestycje w mieście.

W wyniku dyskusji i przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja Budżetu i Finansów RM wyraziła pozytywną opinię na temat uchwały w ww. sprawie 3
głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się.

W wyniku dyskusji i przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM wyraziła pozytywną opinię na
temat uchwały w ww. sprawie 3 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się.

Ad. pkt 1e

Pani Monika Podziewska – Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały w sprawie sporządzania i realizacji budżetu w układzie zadaniowym.

W wyniku dyskusji i przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja Budżetu i Finansów RM wyraziła pozytywną opinię na temat uchwały w ww. sprawie 4
głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

W wyniku dyskusji i przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM wyraziła pozytywną opinię na
temat uchwały w ww. sprawie 5 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Ad. pkt 1f

Pan Kazimierz Kożuchowski – Burmistrz Miasta omówił projekt uchwały w sprawie bonifikaty od ceny sprzedawanej nieruchomości. 
W projekcie uchwały zaproponowano ustalić bonifikatę w wysokości 99% od ceny nieruchomości oznaczonej numerem geodezyjnym 1947/2 o pow. 0,1514 ha,
położonej w Augustowie przy ul. Mazurskiej, sprzedawanej na rzecz Parafii Prawosławnej w Augustowie.

W wyniku dyskusji i przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja Budżetu i Finansów RM wyraziła pozytywną opinię na temat uchwały w ww. sprawie 5
głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymującym się.

W wyniku dyskusji i przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM wyraziła pozytywną opinię na
temat uchwały w ww. sprawie 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Ad. pkt 1g

Komisja ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM wspólnie z Komisją Budżetu i Finansów RM zapoznały się z projektem uchwały w sprawie
bonifikaty od ceny sprzedawanej nieruchomości. W projekcie uchwały zaproponowano ustalić bonifikatę w wysokości 65% od ceny nieruchomości oznaczonej
numerem geodezyjnym 3661/6/2 o pow. 0,1425 ha, położonej w Augustowie przy ul. Rosiczkowej, sprzedawanej na rzecz Wojewódzkiej Stacji Pogotowia
Ratunkowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Suwałkach.

Ad. pkt 1h

Komisja ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM wspólnie z Komisją Budżetu i Finansów RM zapoznały się z projektem uchwały w sprawie
bonifikaty od ceny sprzedawanej nieruchomości. W projekcie uchwały zaproponowano ustalić bonifikatę w wysokości 99% od ceny nieruchomości oznaczonej
numerem geodezyjnym 987/2 o pow. 0,1430 ha, położonej w Augustowie przy ul. Tartacznej, sprzedawanej na rzecz Fundacji Cordis w Augustowie.

Ad. pkt 2

Pani Halina Poźniakowska – trenerka zespołu ludowego „Bystry” przybliżyła członkom obu Komisji zakres swojej działalności jako trenerki. Zespół „Bystry”,
który prowadzi od wielu lat odnosi sukcesy w kraju 
i za granicą, a tym samym jest doskonałą promocją miasta. Pani Halina Poźniakowska powiedziała, że działalność zespołu w przyszłości stoi pod znakiem
zapytania, ponieważ na jego prowadzenie nie ma dodatkowych godzin. W tym roku Panu Dyrektorowi udało się to zorganizować, ale nie wiadomo jak sprawa
będzie wyglądać w następnym roku szkolnym. Pani Halina Poźniakowska zgłosiła pomysł, aby w Augustowie zorganizować Festiwal Tańca Ludowego, który
mógłby odbyć się na hali widowiskowo – sportowej w Szkole Podstawowej Nr 4.

Pani Radna Małgorzata Grygo powiedziała, że błędem było, że na uroczystym otwarciu hali widowiskowo – sportowej przy Szkole Podstawowej nr 4 nie
wystąpił Zespół „Bystry”.

Pan Kazimierz Kożuchowski – Burmistrz Miasta oraz Pani Izabela Piasecka – Zastępca Burmistrza Miasta poinformowali, iż bardzo cenią działalność Pani
Haliny Poźniakowskiej, która zawsze może liczyć na pomoc 
i wsparcie. Działalność zespołu jest bardzo ważnym elementem promocji Miasta, dlatego nie ma żadnych wątpliwości, że powinien funkcjonować nadal.

Pani Anna Szałwińska – Przewodnicząca Komisji ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM serdecznie podziękowała Pani Halinie
Poźniakowskiej za tak cenną pracę na rzecz naszego Miasta.

W wyniku przeprowadzonej dyskusji Komisja ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM wspólnie z Komisją Budżetu i Finansów RM stwierdziły, że
Pan Kazimierz Kożuchowski - Burmistrz Miasta powinien porozmawiać z Panem Januszem Wierzbickiem – Dyrektorem Zespołu Szkół Samorządowych na temat
zapewnienia dodatkowych godzin Pani Halinie Poźniakowskiej na prowadzenie zespołu w tym roku jak i w kolejnych latach.

Protokołowała: Przewodniczyła:

/Ewa Szczepańska/ Przewodnicząca

Komisji ds. Rodziny, Edukacji,

Zdrowia i Spraw Społecznych RM

/Anna Szałwińska/

Zastępca Przewodniczącej

Komisji Budżetu i Finansów RM

/Anna Dźwilewska/

Ad. pkt 3

Pani Anna Szałwińska – Przewodnicząca Komisji ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM przypomniała, że na jednym ze swoich
posiedzeń sygnalizowano problem finansowania Warsztatów Terapii Zajęciowej ze strony Powiatu, który ma ustawowy obowiązek dofinansowywania ich



działalności w wysokości nie niższej niż 10%. Stanowi to 57 540 zł. W tym roku na rzecz Warsztatów Powiat przekazał kwotę 20 000 zł.

W związku z zaistniałą sytuacją Warsztaty Terapii Zajęciowej i Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Augustowie wystąpiły z pismem z dnia 
2 czerwca 2012 r. do Biura Pełnomocnika Rządu do Spraw Osób Niepełnosprawnych w Ministerstwie Pracy i Polityki Społecznej o zajęcie stanowiska w tej
sprawie i pomoc. Biuro Pełnomocnika Rządu do Spraw Osób Niepełnosprawnych pismem z dnia 9 lipca 2012 r. wyjaśniło, że zgodnie 
z ustawą o rehabilitacji .../.../ koszty działalności warsztatu są finansowane ze środków samorządu powiatowego w wysokości co najmniej 10% tych kosztów. W
związku z powyższym powiat jest zobowiązany wprost do pokrycia, co najmniej 10% kosztów funkcjonowania Warsztatów Terapii Zajęciowej.

Stanowisko w ww. sprawie przekazano Starostwu Powiatowemu, ale niestety do dzisiaj, nie uzyskano na nie żadnej odpowiedzi. 
Pani Izabela Piasecka – Zastępca Burmistrza Miasta poinformowała, iż spotkała się z Panem Franciszkiem Wiśniewskim – Starostą Augustowskim, który
kategorycznie stwierdził, że w tym roku nie przekaże już żadnych środków finansowych na rzecz Warsztatów Terapii Zajęciowej.

Komisja ds. Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM stwierdziła, że Warsztaty Terapii Zajęciowej powinny wystąpić do Zarządu Powiatu o wypłatę
zobowiązania skoro Zarząd jest organem wykonawczym 
i wyraził pozytywną opinię w tej sprawie.

Protokołowała: Przewodniczyła:

/Ewa Szczepańska/ Przewodnicząca

Komisji ds. Rodziny, Edukacji,

Zdrowia i Spraw Społecznych RM

/Anna Szałwińska/
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